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Overzicht
toezeggingen:

22T16 Carousel  26-apr-22 25-mrt-24 Robert Kreukniet Betreft Erfgoedverordening 2021-0176005
Wethouder Huizinga zegt toe dat er op een later moment verder inhoudelijk doorgepraat wordt over dit
onderwerp. Er wordt dan o.a. gesproken over hoe gemeentelijke monumenten worden aangesteld en
dorpsaanzichten worden bepaald.

Update 30-08: We werken aan een verordening
fysieke leefomgeving (VFL). De verordening heeft
echter vertraging opgelopen door onder andere
capaciteitstekort. Naar verwachting zal dit
onderwerp in Q1 2025 aan uw raad worden
voorgelegd in een oriëntatieavond.

RO

23T02 7-feb-23 5-dec-24 Tycho Jansen 2023-0005804 Raadsvoorstel witgoedregeling: Portefeuillehouder Jansen zegt toe de raad te informeren
over de uitkomsten van de pilot energiearmoede in Kort Ambacht en bij succes een voorstel te doen voor
het vervolg naar de andere wijken van Zwijndrecht.

Update 13-10:  De uitvoering van de pilot werd vertraagd
doordat de provincie Zuid-Holland pas laat (week 37) besloot
het plan van aanpak goed te keuren. Ondertussen zijn Diverz
en de gemeente al aan de slag gegaan en is er een avond
geweest met de bewoners van de buurt Meerdervoort. Het
doel van de pilot is dat mensen energie gaan besparen. Dit
willen we realiseren door goed te luisteren naar de behoeften
uit een buurt/straat en op basis daarvan plannen te vormen.
Het is goed duidelijk geworden waar de behoeftes van de
inwoners liggen en hoe wij als gemeente met hen om moeten
gaan. Er is vanuit de avond ook een energieteam Meerdervoort
ontstaan met de aanwezigen. Zij vormen nu een ingang voor
de gemeente om regelingen (energie gericht) kenbaar te
maken in de buurt en vormen een waardevolle informatiebron
om buurtacties (energie gericht) hier succesvol vorm te geven.
Er kan nog niet gesproken worden van een succesvolle pilot in
heel Kort-Ambacht, maar het begin is veelbelovend. We gaan
door naar de andere buurten/straten in Kort-Ambacht en
zullen in Q3 2024 de resultaten terugkoppelen.

RO

23T16-B 30-mei-23 Eind 2024 Robert Kreukniet Raadsvoorstel 2022-0154848 – Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Heerjansdam bedrijventerrein
Gors: Wethouder Robert Kreukniet zegt toe de suggestie over te nemen als er veel zienswijzen zijn
ingediend een avond te organiseren om de ingediende zienswijze toe te lichten voordat de zienswijzenota
wordt ingesteld.

RO



23T24 (Kadernota) 27-jun-23 17-mrt-24 Ronald de Meij Wethouder Ronald de Meij zegt toe mbt VN verdrag gehandicapten  samen met partijen en inwoners een
ambitie voor te bereiden, dit wordt vertaald in een plan van aanpak. We komen hierbij de raad op terug.

Update 17-09: In Zwijndrecht gaan we op basis van
een Lokale Inclusie Agenda verder invulling en
uitvoering geven aan de opgave uit het VN verdrag
gehandicapten. Er komt een uitnodiging voor
verschillende bijeenkomsten en inwonersavonden.
Doel is om in het eerste kwartaal van 2025 een
eerste versie van de Lokale Inclusie Agenda ter
besluitvorming aan de gemeenteraad voor te
leggen.

MO

23T27 4-jul-23 1 oktober 2024
en 25 maart
2025

Robert Kreukniet Raadsvoorstel Delegatiebesluit Omgevingswet: Wethouder Kreukniet zegt toe een overzicht op te stellen
over de activiteiten in de eerste zes maanden en van de laatste zes maanden in het eerste jaar en toe te
sturen aan de raad.

RO

23T32 (vragenhalfuurtje) 26-sep-23 21-11-2024 Leon Anink Naar aanleiding van de vragen van de heer Hartingsveldt over het artikel van de renovatie van Kijfhoek zegt
burgemeester Haan toe dat er een oriëntatieavond wordt georganiseerd over Kijfhoek en de getroffen
maatregelen (verbouwing heuvel en bluswegen).

Update 06-09: De raad heeft een update
ontvangen via brief 2024-0068057, stukkenlijst 17
september. Bijeenkomst wordt gepland op 21
november.

RO

23T38 (vragenhalfuurtje) 31-okt-23 30-sep-24 Jacqueline van Dongen Wethouder Jacqueline Van Dongen zegt toe op de vraag van Fred Loos (ABZ) over bezorging in Dordrecht
van pakketjes door elektrische busjes uit Zwijndrecht wat betekent dit voor de extra milieubelasting en de
energievoorziening van onze ondernemers dat zij het gesprek daar over aan gaat met Dordrecht en komt
hier op terug bij de raad.

RO

24T05A (oriëntatie) 16-apr-24 Voor 1 november
2024

Robert Kreukniet Vervolg inrichtingsvoorstel Beethovenlaan: Robert Kreukniet zeg toe bij de raad erop terug te komen naar
de wegen die nu in het GVVP staan waar we nog meer naar een 30 km zone willen toegaan.

RO

24T05B (oriëntatie) 16-apr-24 Voor 1 november
2024

Robert Kreukniet Vervolg inrichtingsvoorstel Beethovenlaan: Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe aan de slag te gaan
met een nieuw inrichtingsplan voor de Beethovenlaan met een GOW30 inrichting en vrijliggende
fietspaden. Met dit inrichtingsplan en de opgestelde kaders gaat het college ook naar de bewoners toe
middels een bewonersavond. Zijn er nog keuzes te maken over de kaders en de inrichting dan worden deze
aan de voorkant voorgelegd aan de raad.

RO

24T06 4-jun-24 17-sep-24 Tycho Jansen Raadsvoorstel: Raadsvoorstel Proces Zwijndrecht26 - Bezuinigingen voor begroting 2025 (2024-0052212):
Wethouder Jansen zegt toe het verhoudingsgetal (in relatie tot het betreffende (totaal)budget of de
betreffende taa) aan te geven. Doel is dat we duidelijk maken in hoeverre een taak en dus het budget door
de bezuiniging volledig of gedeeltelijk vervalt. Of dat er door de beschreven bezuinigingsmogelijkheid een
gedeelte van budget voor een taak wordt afgeroomd.

Update 20-09: De lijst is toegezonden voor de
behandleing in de carrousel van 17 september.

staf

24T07 (raadsvergadering) 4-jun-24 26-feb-26 Tycho Jansen Economisch Programma Zwijndrecht (2024-0035830): Wethouder Jansen zegt toe dat de evaluatie en het
formuleren van het volgende Economisch Programma samenhangt met de kadernota van 2026. De huidige
raad wordt nog in de gelegenheid gesteld om in februari 2026 te besluiten over de evaluatie van het
Economisch Programma.

RO

24T08 (oriëntatie) 11-jun-24 12-nov-24 Tycho Jansen Kadernota 2025 en rapportage mogelijke bezuinigingen: Wethouder Jansen zegt toe dat er aan de raad en
inwoners kenbaar wordt gemaakt wat er wordt gedaan om bezuinigingen waar mogelijk te voorkomen
(L.E.F. (Lobby voor Evenwichtige Financiën traject) doormiddel van bijvoorbeeld een brief of rapportage.

staf



24T09 (kadernota) 9-jul-24 Zo snel mogelijk
(dit komt aan de
orde in de
presentatie/
sporen tijdens de
oriëntatie van 3
september

Tycho Jansen Kadernota: Wethouder Jansen zegt toe dat na de zomer een update wordt gegeven over die gemeentelijke
taken waar de grootste disbalans is of wordt verwacht tussen de ontvangen middelen en de kosten van de
uitvoering. De betreffende onderwerpen worden gedeeld met de raad, met daarbij toegelicht hoe we deze
onderwerpen meenemen in het verdere proces Zwijndrecht 26. In deze takenanalyse worden ook de
uitgaven aan de verbonden partijen meegenomen.

staf

24T10 (kadernota) 9-jul-24 Vóór de
begrotings-
behandeling 12
november

Tycho Jansen Kadernota: Wethouder Jansen zegt toe dat er gestart wordt met onze activiteiten in spoor 2 en 3 richting
het Rijk over de disbalans tussen de inkomsten en uitgaven bij gemeentes. Parallel daaraan zal de komende
maanden gewerkt worden aan de voorbereiding op eventueel daaropvolgende juridische stappen. (“Spoor
4”). Deze kunnen dan ingezet worden meteen op het moment dat lobby niet werkt. Met de
voorbereidingen wordt dus niet gewacht tot na de begrotingsbehandeling.

staf

24T11 (oriëntatie) 3-sep-24 1-okt-24 Robert Kreukniet Huisvesting speciale doelgroepen: Wethouder Kreukniet zegt toe om de vragen die in de oriëntatie over de
huisvesting speciale doelgroepen zijn gesteld en nog niet zijn beantwoord schriftelijk te beantwoorden.

24T12 (oriëntatie) 3-sep-24 17-dec-24 Jacqueline van Dongen Voortgang warmtetransitie: Uit de raad komt een signaal dat inwoners bij aansluiting op het warmtenet
voor hogere kosten komen te staan dan verwacht en HVC niet bereikbaar zou zijn of niet reageert om een
toelichting op de opbouw van het tarief te geven.
De wethouder zegt toe dit signaal onder de aandacht van HVC te brengen en HVC te verzoeken hier een
reactie naar de raad op te willen geven.

Overzicht Moties:

23M10 28-sep-23 28-10-2024 College Motie lessen en aanbevelingen. Verzoekt het college, roept het college op, dringt aan, spreekt uit, nodigt
uit,
• samen met de raad en ambtelijke organisatie uiteen te zetten hoe invulling te geven aan de lessen en
aanbevelingen uit het rapport van Pro Facto;
• zo te komen tot een raadsbesluit in het voorjaar van 2024.

Update 14-6: Er is een stap genomen in het
presidium om hierover met elkaar in gesprek te
gaan in een te plannen Groot presidium in het
najaar. Een memo wordt hiervoor voorbereid als
onderleggen voor het Groot presidium.

RO

23M13 (M05 in
begrotingsraad)

7-nov-23 22-10-2024 Ronald de Meij Zwembad onbekend maakt onbemind. We vragen het college om / We spreken uit dat / We geven het
college opdracht om:
• Samen met het zwembad de kinderen met een zwemdiploma van alle lagere scholen vanaf groep (nader
te bepalen), per groep, per toerbeurt éénmalig gebruik te laten maken van het zwembad.
• Deze kinderen te voorzien van een kortingsbon (minimaal kostprijs) om gebruik te maken van de
aanwezige horeca.
• Te onderzoeken of het verstrekken van een kortingskaart voor een nader te bepalen aantal bezoeken zou
helpen om het gebruik te verhogen.
• De raad eens per kwartaal cijfermatig (bezoekers en kosten of opbrengsten) te informeren over de
voortgang van deze motie.
•  Na afloop een evaluatie samen met de scholen uit te voeren.
• Experimenteel gebruik te stimuleren waar mogelijk.

Update 20-09: Een college- en raadsvoorstel zijn in
de maak. Deze betreffen de beantwoording van
de motie, de jaarrekening 2023 en het verzoek om
een extra bijdrage voor 2024

MO



23M17 (M10 in
begrotingsraad)

7-nov-23 2024 Jacqueline van Dongen Spanning op het netwerk. Roep het college op om:

- Voortvarendheid en koppositie vast te houden;
- Door om onder meer lokale buurtinitatieven om energie te delen aan te moedigen;
- Initiatieven op bedrijfsterreinen om energie te delen aan te moedigen en deel te nemen aan overleggen
als dat gewenst is;
- Onderzoek te doen bij nieuwbouwprojecten om een  Buurtbattery in te zetten tegen netcongestie en de
uitkomsten te verwerken in het kopje duurzaamheid bij raadsvoorstellen bij het realiseren van
nieuwbouwprojecten.

RO

23M18 (M11 in
begrotingsraad)

7-nov-23 2024 en 2025 Tycho Jansen Uitbreiding griffie. We dragen het college op:
- Binnen Programma 1 ‘Bestuur, dienstverlening, communicatie en participatie’ voor het jaar 2024 dit
incidenteel te dekken en voor 2025 en verder hier structureel ruimte voor te maken in de begroting voor
de versterking van de griffie zoals beschreven in de memo van de werkgeverscommissie van 13 oktober
2023.

STAF

23M21 19-dec-23 1-okt-24 Ronald de Meij Beweegtoestellen voor volwassenen We vragen het college om:
• Te onderzoeken in welke wijken geen beweegtoestellen voor volwassenen aanwezig zijn
• In die wijken waar geen beweegtoestellen voor volwassenen aanwezig zijn over te gaan tot aanschaf en
plaatsing in overleg met omwonenden van deze toestellen in 2024

Update 5-7: In het licht van de motie 23M21 “In
iedere wijk van Zwijndrecht beweegtoestellen voor
volwassenen” zal u in het derde kwartaal worden
geïnformeerd middels raadinformatiebrief. In deze
brief zal de motie worden uitgewerkt in het licht
van ‘Bewegen in Zwijndrecht’’ in samenhang met
het speelruimteplan.

REA

24M02 (ipv 23M22) 23-jan-24 22-okt-24 Jacqueline van Dongen Beleid laadinfrastructuur elektrische voertuigen Gemeente Zwijndrecht
Verzoekt het college om: Om uiterlijk Q2 met een uitgewerkt plan te komen met kaders waarbinnen een
pilot met VPA wel toegestaan zou kunnen worden, rekening houdend met ruimtelijke kaders om
verrommeling van het straatbeeld te voorkomen

Update 17-9: De raad heeft een update ontvangen,
zie stukkenlijst 24D223: Een korte
raadsinformatiebrief is in de maak en komt
binnenkort uw kant op.

RO/REA

24M03 18-jun-24 Eind 2025 Robert Kreukniet Watersportvereniging Zwijndrecht. Verzoekt het college:
Zich in te blijven spannen om binnen Zwijndrecht een nieuwe passende locatie te vinden voor de
watersportvereniging, om zo het voortbestaan van de vereniging te kunnen garanderen.

RO

24M04 (M1 in kadernota
vergadering)

9-jul-24 12-nov-24 Robert Kreukniet Blijven wonen na zorg:. Verzoekt het college:

•In overleg te treden met de woningbouwcooperaties en te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om
na overlijden van de langstlevende ouder uithuiszetting en verhuizing naar een andere woning te
voorkomen.
•De gemeenteraad voor de begroting 2025 hierover te informeren.

RO

24M05 (M2 in kadernota
vergadering)

9-jul-24 30-nov-24 Robert Kreukniet Woningsplitsing:  Roept het college op:
•De raad voor december 2024 middels een Raadsinformatiebrief op de hoogte te brengen over (de
mogelijkheden tot) het splitsen van woningen in Zwijndrecht;
•Hierbij in ieder geval op te nemen:
owelke ruimte gemeenten hebben voor het opstellen van beleid m.b.t. het splitsen van woningen
(bijvoorbeeld i.v.m. landelijk beleid);
owelk beleid de gemeente Zwijndrecht hanteert voor het splitsen van woningen;
owelke eisen de gemeente stelt aan het splitsen van woningen;
ohoeveel aanvragen tot woningsplitsing jaarlijks bij de gemeente binnen komen;
ohoeveel van deze aanvragen jaarlijks gehonoreerd worden;
oop welke wijze de gemeente bekendheid genereert m.b.t. de mogelijkheid tot het splitsen van woningen.

RO



24M06 (M3 in kadernota
vergadering)

9-jul-24 17 december
2024 (oriëntatie
plannen) en 1 juli
2025 (nieuwe
participatie ver.
voorleggen aan
raad)

Robert Kreukniet Verplichte participatie verordening, participatie onder de omgevingswet. Roept het college op:
• Ervoor te zorgen dat zowel de gemeenteraad als de inwoners van de gemeente Zwijndrecht meer inzicht
krijgen in de mogelijkheden m.b.t. participatie onder de omgevingswet door:
o In 2024 een oriëntatieavond te organiseren waarin de genoemde handreiking participatie aan de
gemeenteraad wordt gepresenteerd;
o Hierbij tevens alle mogelijkheden tot (bij)sturen op participatie door de gemeenteraad en het college bij
de reguliere omgevingsvergunning en bij buitenplanse omgevingsactiviteiten (inclusief de uitgebreide
procedure) te presenteren;
oActief input op te halen bij de fracties voor deze oriëntatieavond;
o Actief inwoners uit te nodigen voor deze oriëntatieavond.
• Uiterlijk Q2 2025 de nieuwe participatie verordening inclusief participatie onder de omgevingswet ter
besluitvorming voor te leggen aan de gemeenteraad.

Update 20-09: Participatieverordening wordt
vanuit het programma Bouwen aan vertrouwen
opgepakt met Ronald de Meij als
portefeuillehouder.

24M07 2-jul-24 17-dec-24 Leon Anink Wijkpreventie doet er toe! Roept het college op om
-Een vast overleg te organiseren tussen de burgemeester en de coördinatoren van de verschillende
wijkpreventieteams, waarbij minimaal één keer per jaar wordt samengekomen om de stand van zaken en
eventuele knelpunten te bespreken.
-De communicatie en samenwerking tussen Handhaving en de wijkpreventieteams te verbeteren, zodat
Handhaving beter inspeelt op de bevindingen en signaleringen van de wijkpreventieteams tijdens hun
rondes.
-Te onderzoeken op welke manieren de ondersteuning en waardering voor de wijkpreventievrijwilligers
verder verbeterd kan worden, bijvoorbeeld door middel van training, middelen of andere faciliteiten.
-Actief te communiceren over de wijkpreventieteams richting de bewoners van Zwijndrecht om zo de
stimulatie voor vrijwilligers te bevorderen.

Staf

24M08 17-sep-24 1-mei-24 Jacqueline van Dongen Motie Witte anjer perkje:  De raad verzoekt het college:
• Samen met veteranen uit de gemeente Zwijndrecht op zoek gaat naar een centrale,
    makkelijk toegankelijke en openbare locatie voor een witte anjer perkje;
• Na realisatie een bord met informatie te plaatsen, zodat inwoners geïnformeerd
    kunnen worden over het anjerperkje en de gedachte daarachter;
• Het anjerperkje mee te nemen in het groenbeheerplan van de gemeente;
• De Raad hierover zo snel als mogelijk een terugkoppeling over te geven.

Overzicht schriftelijke
vragen:

24F09 6-mei-24 28-okt-24 Tycho Jansen Fractie D66 - 'Rapport Watertoren' en de motie 'Lessen en aanbevelingen' Update 14-6: Er is een stap genomen in het
presidium om hierover met elkaar in gesprek te
gaan in een te plannen Groot presidium in het
najaar. Een memo wordt hiervoor voorbereid als
onderlegger voor het Groot presidium.

RO

24F13 27 augstus 2024 24-sep-24 Robert Kreukniet Fractie CDA - Bouwplaats Cort van der Lindenstraat
24F14 3-sep-24 1-okt-24 Ronald de Meij Fractie ABZ- Welzijnswerk Zwijndrecht
24F15 9-sep-24 7-okt-24 Robert Kreukniet Fractie ABZ- Bouwplaats Cort van der Lindenstraat (aanvullende vragen)
24F16 10-sep-24 8-okt-24 Tycho Jansen Fractie VVD - Bezwaarschriften WOZ


